
                    Hesseng Flerbrukssenter 
                  Skole og SFO 

              Et godt sted å være, et godt sted å lære 

Referat fra SU/SMU-møte ved 

Hesseng Flerbrukssenter 
 

Dato: 05.04.24 

Tid for møtet: 0830 

Sted: Personalrom 

___________________________________________________________________________ 

Tilstede 

FAU leder, Yngve Labahå 

FAU : Eva Stene Ryeng  

Elevrådsleder: Ingrid Bergman- Hansen 5. trinn 

Elevråd vara: Arion J. Jakobsen- 6. trinn 

Elevrådskontakt Silje Akselsen (uten stemmerett, med talerett, som støtte for 

elevrådsrepresentantene.) 

Andre ansatte; Heidi Sundfær 

Avdelingsleder Åse Stenbakk 

Avdelingsleder Tony A.  Pedersen 

Rektor har møterett og talerett og fungerer som sekretær i SU/ SMU. Enhetsleder er fraværende pga 

av sykdom. 
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 SAK: Velkommen og gjennomgang av referat og saksliste fra forrige møte- 
godkjenning av saksliste. 
 

Hva kommer fram/info: 
 Referat fra forrige Su- møte og saksliste for dagens møte ble gjennomgått.  

Hva ble bestemt: 
Godkjent 

Kommentarer: 
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 Sak: Skolen informerer 
 

Hva kommer fram/info:  
Daglig drift:  

- Skolen har noen utfordringer med lang- og korttidsfravær. Vikarer er ikke bare å 
oppdrive.  

- Avdelingsledere sørger for den daglige drift av skolen sammen med et fleksibelt og 
løsningsorientert personale. 

- Arbeid med HFS som en dysleksivennlig skole, Arbeidstilsynets pålegg og den 
daglige drift er prioriterte arbeidsområder. 

- Alle elever skal ha opplæring i Lingdys. 
- Dysleksivennlig undervisning og hvordan man tilrettelegger skal være tema på de 

ulike foreldremøtene. 
Økonomi:  

- Skoleeier har besøkt skolen og informert om den økonomiske situasjonen i SVK, 
oppvekstsektoren og hvilke konsekvenser dette har for HFS. 

- Høsten 2022 var det 18 lærerstillinger ved HFS og 6 assistentstillinger. 
- Dette skoleåret startet vi med 15,6 lærerstillinger. 
- Høsten 2024 er det budsjettert med 14,5 lærerstillinger. Dette innebærer at HFS 

må ta ned en stilling.  
- Høsten 2025 er det budsjettert med 13,5 lærerstilling. 
- HFS må lage beredskapsplaner ved fravær og totalt sett se på hva man har råd til i 

forhold prioriteringer som må gjøres resten av skoleåret. 
 
Ellers i skolen: Uteskole, vinteraktiviteter (og hjelp av Hesseng vel), godt arbeid i elevrådet, Blås i 
det (samarbeid med kulturskolen), lesing, skriving, regning og ordinære fag, kantiner, trommekurs, 
psm, samarbeid og treff med Kirkenes skole, stasjonsarbeid, Grf, kunstutstilling, kommende 
klassetur for 6. trinn, elevsamtaler, foreldremøter og etter hvert 17. mai forberedelser. 

 
 
 

Hva ble bestemt: 
 

Kommentarer:  
Innspill fra FAU:  

- Bekymring for den totale slitasjen med fravær og en forverret økonomisk situasjon. 
Bør Fau uttrykke dette til skoleeier? 

- Oppfordring til læreplanene: Er det mulig å legge inn et avsnitt om hvordan 
foregående uke har vært på det enkelte trinn? Dele med foreldrene gladsaker og 
hva man har arbeidet med. 

- Det er positivt som foreldre/ foresatte å bli invitert inn i skolen.  
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 Sak: Elevrådsrepresentanter informerer 

 

Hva kommer fram/info:  
- HFS betalte for leie av Sandnesbakken 
- Fortsatt en del krangling på fotballbanen- imidlertid blitt bedre. 
- Micro- og vannkoker er kommet på plass på mellomtrinnet. 
- Elevrådsrepresentanter argumenter for hjemmeskole inni mellom. Kan spise når 

man vil og konsentrere seg bedre. 
- Elevrådet argumenterte for å kunne bruke tyggis på skolen. 
- Elevrådet ønsker fotballnett på den ene av de to banene og utbedret nett ned mot 

bekken. Den ene banen fikk nytt fotballnett i fjor. 
- Elevundersøkelsen behandlet i elevrådet- representanter var usikker på om den 

var gjennomgått på alle trinn. 

Hva ble bestemt:  
- Tyggis ble nedstemt. 
- Lagt inn en åpning for at 7. trinn kan ha en hjemme skrivedag. 

Kommentarer: 
- Fau ber elevrådet utarbeide en liste med ønsker i prioritert rekkefølge. 
- Kan trinnene få med på læreplanen når det enkelte har trinn har tilgang på 

vannkoker/ Micro, slik at foreldre vet dette? 
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 Sak: Fau presenterer 

 

Hva kommer fram/info:  
- Arbeider med « Alle skal med» - et ønske om inkludering av alle. 
- Arbeider med å tydeliggjøre for klassekontaktene sin rolle og lage en verktøykasse 

med aktiviteter for det enkelte trinn. 
- Videreutvikle «Alle skal med» fra år til år.  
- Ent ønske om at foreldre skal bli bedre kjent med hverandre. 

 

Hva ble bestemt:  
 

Kommentarer: 
- Det refereres fra 6. trinns foreldremøte hvor man snakket om viktigheten av å se 

hverandre sine barn. Si «Hei»., 
- Tenke utenfor boksen- Hesseng 3.0. Er det mulig å invitere foreldre / besteforeldre 

inn i skolen? Her finnes det mange som kan mye forskjellig.  
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 Sak: Eventuelt 

 

Hva kommer fram/info:  
 

- Ingen saker 
 

Hva ble bestemt:  
 

Kommentarer: 
 

 

 

Referenter:  

Åse Stenbakk og Tony A. Pedersen 

 


